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PROTOKÓŁ  Nr XXVI/2009 
XXVI sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  2 czerwca 2009 roku . 
 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -   20. 

 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
3. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta 
4. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
5. p. Wojciech Roszuk  - Naczelnik Wydziału OPO Urzędu Miasta, 
6. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
7. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
8. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
9. p. Brygida Mościcka   - Naczelnik Wydz. IPE 
10. p. Dariusz Nowacki   - Komendant StraŜy Miejskiej, 
11. p. Wanda Wiśniewska - Kierownik USC, 
12. p. Dariusz Chmielewski  - Kierownik BIN 
13. p. ElŜbieta Chojnacka  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
14. p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
15. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
16. p. Witold Zadroga   - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  
17. p. Adam Rukat    - Prezes  TBS Sp. z o.o. 
18. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
19. p. Anna Łępicka   - Dyrektor MZOJO 
20. p. Mirosław Przastek   - Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”, 
21. p. Tadeusz Malec   - V-ce Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”, 
22. p. Sebastian Szydlik   - Prezes Stowarzyszenia „Nadzieja”, 
23. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej:„Nowości Ostrowskie”, 

Rozmaitości Ostrołęckie, Tygodnik Ostrołęcki, Telewizja  Ostrów. 
 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  1500, zakończono o godzinie 1545. 
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Punkt 1.  

Otwarcie     sesji,    uchwalenie    porządku    obrad i przyjęcie Protokołu                    
z XXV sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia XXVI zwyczajnej 
sesji Rady Miasta, wypowiadając formułę „Otwieram XXVI sesję Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie Radnych Rady Miasta, Burmistrza Miasta                  
i Sekretarza oraz Skarbnika Miasta,  Dyrektorów i Kierowników miejskich jednostek 
organizacyjnych oraz  Prezesów  spółek, których miasto jest udziałowcem, Naczelników  
Wydziałów Urzędu Miasta,  przedstawicieli  prasy i telewizji  oraz  wszystkich przybyłych 
gości.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe na sesji  obecnych jest 
20 Radnych, / nieobecny  p. Bogusław Konrad/  w związku z czym wszystkie uchwały 
podjęte  w toku obrad będą prawomocne.  

       Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe w dniu                       
21 maja 2009r. Burmistrz Miasta wystąpił  do Przewodniczącego Rady Miasta z wnioskiem    
o zwołanie sesji  Rady Miasta, w trybie § 23 ust. 3 Statutu Miasta Ostrów Mazowiecka                       
w celu  podjęcia  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu rewitalizacji miasta 
Ostrów Mazowiecka.  Konieczność dokonania zmian  w Programie Rewitalizacji dających 
moŜliwość aplikacji o środki unijne zainteresowanym beneficjentom, wynika                                   
z wcześniejszego ogłoszenia przez Zarząd Województwa Mazowieckiego terminu naboru 
wniosków aplikacyjnych. Termin złoŜenia wniosków upływa  w dniu 4 czerwca 2009r.    

 

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad XXVI-ej sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym Ŝe  Radni wraz                         
z materiałami na sesję otrzymali proponowany porządek obrad.  

 

 Wniosków ani uwag do Porządku obrad nie zgłoszono, w związku z tym, 
Przewodniczący Rady Miasta poddał  pod głosowanie cały Porządek obrad  

 Rada Miasta w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła Porządku obrad  w następującym brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z  XXV sesji.  

2. Interpelacje i zapytania. 

3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie programu rewitalizacji Miasta Ostrów 
Mazowiecka.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

5. Zakończenie obrad. 
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 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe Protokół                  
z obrad XXV sesji Rady Miasta,  zgodnie  z informacją zawartą w zaproszeniu na sesję, 
wyłoŜony był do wglądu i do dnia dzisiejszej sesji nikt nie zgłosił uwag do jego treści,                       
w związku z tym stwierdził, Ŝe  został on przez Radę Miasta przyjęty.  

 

Punkt 2.  

Interpelacje i zapytania. 

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec nawiązał do  odpowiedzi na swoją interpelację 
zgłoszoną na poprzedniej sesji w sprawie mieszkań socjalnych i komunalnych. Radny 
stwierdził, Ŝe   odpowiedź Burmistrza Miasta jest nie pełna.  Uznał, Ŝe brak jest informacji na 
temat  ilości  mieszkań, których  budowa jest planowana, na jakim etapie są prace nad 
dokumentacją techniczną, jaki jest przewidywany koszt budowy mieszkań socjalnych. 
Zapytał takŜe czy w br.  miasto  będzie w stanie złoŜyć wniosek o dofinansowanie budowy.   
Radny dodał, Ŝe z posiadanych przez niego informacji wynika,  Ŝe podwoiło lub nawet 
potroiło się zapotrzebowanie na mieszkania socjalne w mieście.  

 Radna  p. Maria Bębenek przypomniała, Ŝe wielokrotnie podnosiła  sprawę  
uporządkowania pasa zieleni na odcinku ul. 3 Maja od ul. Duboisa do ul. Grota – 
Roweckiego. Radna stwierdziła, Ŝe wykonane niedawno przycięcie Ŝywopłotu i ścięcie 
chwastów  to zbyt mało.  Na omawianym odcinku naleŜy ponownie załoŜyć zieleń  m.in. 
posiać trawę. Podkreśliła, Ŝe ww. odcinka  ul. 3 Maja   nie moŜna porównać z ul. 3 Maja w 
rejonie  Ratusza.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  podniósł  sprawę 
konieczności regulowania stanów prawnych dróg. Jako przykład wskazał na ul. Armii 
Krajowej, część mieszkańców dobrowolnie odsunęło płoty jednak pozostał problem 
nieuregulowanego stanu prawego  gruntu. W omawianej sytuacji jak najszybciej naleŜy 
dokonać odpowiednich podziałów geodezyjnych i  uregulować stan prawny Brak regulacji 
prawnych  moŜe uniemoŜliwi ć wydanie pozwolenia  na  budowę ulicy. Podkreślił, Ŝe  
regulowanie stanów prawnych dróg  powinno  odbywać, w pierwszej kolejności tam, gdzie  
właściciele  dobrowolnie cofają ogrodzenia i oddają grunt.   

 W dalszej kolejności  Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka 
poruszył  kwestie niedroŜnych studzienek kanalizacji deszczowej na miejskich ulicach  
Zaznaczył,  Ŝe podczas  duŜych opadów deszczu widać, Ŝe wiele studzienek źle odbiera  
wodę. Następnie zapytał kiedy rozpoczną się prace związane z remontem studzienki                           
i chodnika przy Kościele na ul. 3 Maja.  

 

 W związku z  zakończeniem zgłaszania interpelacji i pytań Przewodniczący Rady 
Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 
4 porządku obrad.  
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Punkt 3  

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie programu rewitalizacji Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe projekt 
uchwały i uzasadnienie,  Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję.  

 Uzasadnienie  do projektu uchwały przedstawił p. Dariusz Chmielewski – Kierownik 
Biura Inwestycji.  

 Program Rewitalizacji  Miasta Ostrów Mazowiecka  jest dokumentem wymagającym 
okresowego aktualizowania. Program ten jest niezbędnym załącznikiem przy składaniu 
wniosków aplikacyjnych o pozyskanie funduszy strukturalnych przez  podmioty, które 
prowadzą inwestycje na obszarach rewitalizowanych.    

 Zarząd Województwa Mazowieckiego  przyspieszył termin naboru wniosków 
aplikacyjnych w tym działaniu z planowanego w IV kwartale na II kwartał br.   Termin 
złoŜenia wniosków upływa w dniu 4 czerwca 2009r.   Zainteresowane podmioty m.in. 
Starostwo Powiatowe, Szpital Powiatowy, ZGKiM Sp.  z o.o. wystąpiły o dokonanie 
aktualizacji wpisów w Programie, w związku z tym został przygotowany stosowny projekt 
uchwały.  Dokument ten wymaga teŜ aktualizacji wynikających  z warunków jakie określiła 
Mazowiecka Jednostka WdraŜania Programów Unijnych w ogłoszonym w dniu 5 maja 2009r. 
Regulaminie  Konkursu Rewitalizacji Miast. Regulamin wprowadził ograniczenia co do ilości 
składanych wniosków tj. kaŜdy beneficjent moŜe złoŜyć tylko 1 wniosek.  

Opracowanie Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka  zostało 
poprzedzone następującymi działaniami o charakterze przygotowawczym 
1. powołaniem w dniu 7 kwietnia 2004r Zarządzeniem nr 6/2004 Burmistrza Miasta Ostrów    
Mazowiecka zespołu programowego do opracowania programu rewitalizacji 
2. podjęciem w dniu 30 listopada 2004r przez Radę Miasta Ostrów Mazowiecka  
Uchwały Nr XX /129/2004 sprawie programu rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka 
 
3. przygotowaniem przez zespół programowy projektu załoŜeń programu rewitalizacji oraz 
dokonanie aktualizacji i uzupełnień 
 
 Celem programu rewitalizacji Ostrowi Mazowieckiej  jest kompleksowa odnowa 
przestrzenna, gospodarcza i społeczna wyznaczonego do  rewitalizacji obszaru. Obszar ten 
obejmuje tereny miejskie jak i zdegradowane tereny poprzemysłowe. Rewitalizacja to 
równieŜ zagadnienia natury społecznej i gospodarczej. W związku z problemem bezrobocia     
w regionie , nasilają się pochodne problemy związane z tym zjawiskiem: zagroŜenie 
zjawiskiem wykluczenia  społecznego niektórych grup, niski stopień aktywności 
mieszkańców i ich identyfikowanie się z miastem, osłabienie więzi społecznych.   
 

 Pan Dariusz Chmielewski poinformował tym,  Ŝe w perspektywie budŜetowej 2007 – 
2015   zostały bardzo zaostrzone moŜliwości pozyskiwania sorków w ramach rewitalizacji.   
Zaostrzenia dotyczą wyznaczania obszarów przeznaczonych do rewitalizacji.   
 Lokalny Program Rewitalizacji zatwierdzony uchwałą rady miasta powinien zawierać 
charakterystykę obszarów zdegradowanych przeznaczonych do odnowy (lokalizacja, kryteria 
wyboru, wielkość wskaźników, źródła pozyskaniu informacji nt. wielkości wskaźników).  
LPR powinien być przygotowany z uwzględnieniem wymogów wynikających z przepisów 
ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego 
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ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na 
środowisko (Dz. U. Nr 199 z 2008 r., poz. 1227) w zakresie strategicznych ocen na 
środowisko. 

 Następnie p. Dariusz Chmielewski przedstawił kryteria wyboru obszarów 
przeznaczonych do rewitalizacji są następujące: 
a) kategoria interwencji 61 – zintegrowane projekty odnowy miejskiej/ wiejskiej wykazanie 
spełnienia, co najmniej dwóch ze wskazanych kryteriów: 

• wysoki poziom ubóstwa i wykluczenia, 
• wysoka stopa długotrwałego bezrobocia, 
• niekorzystne trendy demograficzne, 
• niski poziom wykształcenia, wyraźny deficyt kwalifikacji i wysoki wskaźnik przerywania 

skolaryzacji, 
• wysoki poziom przestępczości i wykroczeń, 
• szczególnie wysoki stopień degradacji środowiska, 
• niski wskaźnik prowadzenia działalności gospodarczej, 
• wysoka liczba imigrantów, grup etnicznych i mniejszościowych lub uchodźców, 
• porównywalnie niski poziom wartości zasobu mieszkaniowego, 
• niski poziom wydajności energetycznej budynków, 

Dobór wskaźników do ww. kryteriów naleŜy do jednostki samorządu terytorialnego. 

b) kategoria interwencji 78 – infrastruktura mieszkalnictwa wykazanie spełnienia, co najmniej 
trzech ze wskazanych kryteriów: 

• wysoki poziom ubóstwa i wykluczenia, 
• wysoka stopa długotrwałego bezrobocia, 
• wysoki poziom przestępczości i wykroczeń, 
• niski wskaźnik prowadzenia działalności gospodarczej, 
• porównywalnie niski poziom wartości zasobu mieszkaniowego. 

 
 
W ramach naboru do 4 czerwca br.  wniosków nie mogą składać ani Spółdzielnie 
Mieszkaniowe ani Wspólnoty Mieszkaniowe.  
Całe dofinansowanie , dla województwa mazowieckiego, w ramach programu rewitalizacji 
ma wynosić 70 mln. Euro,  obecny nabór  ma ograniczyć się do 20 mln. Euro.  
 
 
 W dalszej kolejności zaprezentował , wg. poniŜszej tabeli,  kryteria, wskaźniki i ich 
wartości referencyjne do stosowania przy wyznaczaniu obszarów wsparcia, a których będą 
zlokalizowane projekty z zakresu odnowy infrastruktury mieszkaniowej. 
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Kryteria, wskaźniki i ich warto ści referencyjne do stosowania przy wyznaczaniu obszarów wsparcia, na których będą zlokalizowane projekty z zakresu 
odnowy infrastruktury mieszkaniowej  
  

Kryterium 
 

Wysoki poziom 
ubóstwa i 

wykluczenia 

Wysoka stopa 
długotrwałego 

bezrobocia 

Wysoki poziom przestępczości i 
wykroczeń* 

Niski wskaźnik 
prowadzenia 
działalności 

gospodarczej 

Porównywalnie niski poziom wartości zasobu 
mieszkaniowego* 

Wskaźnik 
 

Liczba osób 
korzystających z 
zasiłków pomocy 
społecznej na 1 tys. 
ludności 

Udział długotrwale 
bezrobotnych 
wśród osób w 
wieku 
produkcyjnym 

Liczba 
przestępstw na 
1 tys. ludności 

Czyny karalne 
osób nieletnich na 
1 tys. nieletnich 

Liczba 
zarejestrowanych 
podmiotów 
gospodarki 
narodowej na 100 
osób 

Udział budynków bez wodociągu/do 
ogólnej liczby budynków 
 (w %) 

Liczba budynków 
wybudowanych 
przed rokiem 
1989/do ogólnej 
liczby budynków 
(w %) 

Źródło danych 
wyznaczenia 
średniej 

dane za 2006 
(RSW) 

dane za 2006 
(RSW) 

dane za 2006 
(RSW) 

dane za 2006 
(Temida) 

dane za 2006 
(RSW) 

dane za 2002 (NSP) dane za 2002 
(NSP) 

Mazowieckie 70 4,7 36,6 40,2 11,8 13,7 81,0 
Wartość dla 
obszarów 
objętych 
wsparciem  

odchylenie 
powyŜej wartości 
referencyjnej 

odchylenie 
powyŜej wartości 
referencyjnej 

odchylenie 
powyŜej 
wartości 
referencyjnej 

odchylenie 
powyŜej wartości 
referencyjnej 

odchylenie poniŜej 
wartości 
referencyjnej 

odchylenie powyŜej wartości 
referencyjnej 

odchylenie 
powyŜej wartości 
referencyjnej 

Definicja 
wskaźnika 
 

Osoby, które 
zgodnie z ustawą z 
12 marca 2004 r. o 
pomocy społecznej 
(Dz. U. Nr 64, poz. 
593, z późn. zm.) 
są uprawnione do 
ubiegania się o 
przyznanie 
świadczenia  
pienięŜnego z 
pomocy społecznej 

Stopę bezrobocia 
długotrwałego 
rozumie się jako 
stosunek liczby 
osób bezrobotnych 
powyŜej 12 
miesięcy do liczby 
osób w wieku 
produkcyjnym 
(kobiety w wieku 
18-59, męŜczyźni 
18-64) 

Ilość 
przestępstw 
stwierdzonych 
ogółem 

Ilość czynów 
karalnych 
popełnionych 
przez nieletnich, 
przy czym za 
nieletniego uwaŜa 
się osobę, która w 
chwili popełnienia 
czynu miała 
ukończone 13 lat, 
ale nie ukończyła 
17 lat 

Ilość 
zarejestrowanych 
podmiotów 
gospodarczych w 
przeliczeniu na 100 
mieszkańców 

Budynek wyposaŜony w wodociąg – 
budynek, w którym wszystkie, bądź 
niektóre mieszkania posiadają kran z 
wodą bieŜącą (bez względu na to czy 
jest to zimna czy ciepła woda), lub jest 
on poza mieszkaniem – ale wewnątrz 
tego budynku np. w korytarzu. Według 
długości przewodów rozdzielczych 
doprowadzających wodę od źródła 
(ujęcia wody) do budynku rozróŜnia się 
instalację jako: sieciową urządzenie 
lokalne 

Ilość budynków 
mieszkalnych 
powstałych przed 
rokiem 1989 w 
relacji do ogólnej 
liczby budynków 
mieszkalnych 

Rekomendowane 
źródła danych dla 
beneficjentów 

Ośrodki Pomocy 
Społecznej 

Urząd Statystyczny 
/Powiatowy Urząd 
Pracy 

Komendy 
Policji 

Komendy Policji Urząd Statystyczny Dane administracyjne Dane 
administracyjne 

*wskaźnik do wyboru 
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 Do wsparcia w zakres ie mieszkalnictwa kwalifikują się wyłącznie te obszary, dla 
których wartości wskaźników są większe (w przypadku wskaźnika „liczba zarejestrowanych 
podmiotów gospodarczych na 100 osób - mniejsze) niŜ wartość referencyjna dla całego 
województwa, wynikająca z powyŜszej tabeli zgodnie z wytycznymi Ministra Rozwoju 
Regionalnego w zakresie programowania działań dotyczących mieszkalnictwa.  
 
  

 Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 
Gruntami p. Edward Zalewski przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 6 głosami 
„z” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Jacek Wilczyński  przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 5 
głosami „z” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów wstrzymujących się”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego  p. Krzysztof Łukaszewski  przedstawił opinię 
Komisji. Komisja w głosowaniu 6 głosami „z” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

 W związku z  brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał  a następnie poddał pod głosowanie  uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 
programu rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka.  

  

  Rada Miasta 20 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”  i 0 głosów „wstrzymujących 
się” podjęła:  

Uchwała Nr XXVI/164/2009 

zmieniająca uchwałę w sprawie programu rewitalizacji Miasta Ostrów Mazowiecka 

 

Uchwala w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 4 

 Odpowiedzi na interpelacje  i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował o tym, Ŝe obecnie TBS Sp. 
z o.o. opracowuje dokumentację na budowę budynku socjalnego.  Zadeklarował,  Ŝe 
szczegółowe informacje na powyŜszy temat  zawarte będą w pisemnej odpowiedzi, której 
udzieli  Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk.  

 Nawiązując do interpelacji Radnej p. Marii Bębenek przypomniał, Ŝe omawiany 
odcinek  ul. 3 Maja  naleŜy do pasa drogi wojewódzkiej, której zarządca ma siedzibę                       
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w Czerwinie.  Podkreślił , Ŝe współpraca z zarządcą p. Feduniewiczem nie układa się dobrze              
i nadzieją na jej poprawę jest to, Ŝe przejdzie na emeryturę.  Dodał, Ŝe równieŜ Prezes Banku 
Spółdzielczego zabiega o prawe stanu technicznego chodnika przy Banku.   Poinformował,                
o tym  Ŝe wspominane problemy / chodnik i zieleń/ będą tematem spotkania z zarządcą, na 
które wybiera się wraz z  Prezesem  BS.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zapewnił, Ŝe  stan prawny ul. Armii 
Krajowej będzie regulowany. Niebawem rozpocznie się remont chodnika przy Kościele pw. 
WNMP, przy tej okazji  rozwiązany zostanie problem odwodnienia / punkt zlewny/ na ul.                  
3 Maja  w rejonie Kościoła. 

 Następnie Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski przeprosił zebranych za 
zwołanie na  dzień dzisiejszy, nieplanowanej sesji, podkreśli, Ŝe podjecie uchwały 
wprowadzającej zmiany w programie rewitalizacji miasta umoŜliwi  złoŜenie wniosków                 
o dofinansowanie w ramach rewitalizacji.  Miasto złoŜy wniosek  opiewający na kwotę 60 
mln. zł.  

 Jednocześnie  zwrócił się do Radnych z prośbą o przesuniecie na 30 czerwca br sesji, 
planowanej na 24 czerwca br.  Zmiana terminu sesji umoŜliwi  wnikliw ą analizę niezbędną do 
dokonania zmian w budŜecie zwłaszcza w  zakresie budowy dróg i rozliczenia inwestycji „Za 
Stawem”. 

 W dalszej kolejności Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  z przykrością 
odniósł się do pisma skierowanego przez redakcję „Nowości Ostrowskich „ do Urzędu 
Marszałkowskiego, sugerującego aby Marszałek Województwa nie obejmował patronatem 
otwarcia Grodu ksiąŜąt Mazowieckich  i informującego Ŝe są prowadzone sprawy 
prokuratorskie związane z ta inwestycją. Dodał, Ŝe o piśmie tym dowiedział się z faksu z 
Urzędu Marszałkowskiego.   Podkreślił, Ŝe tego typu pisma mają wpływ na  pozytywny bądź 
negatywny wizerunek miasta. Podkreślił, Ŝe przeciwko miastu nie jest prowadzone Ŝadne 
postępowanie prokuratorskie. Tego typu działania  gazety  mają  ogromne znaczenie jeśli 
chodzi o dobro miasta i moŜliwość aplikowania środków.  

 `Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  stwierdził, Ŝe  jest tylko  burmistrzem  / 
w kaŜdej chwili moŜe nim nie być, dodał, Ŝe nie moŜna go utoŜsamiać z miastem, bo miasto i 
jego mieszkańcy będą trwać niezaleŜnie od tego kto będzie sprawował  funkcję burmistrza.   
To wszystko co obecne władze zrealizują pozostanie w mieście. Zaznaczył, Ŝe inną wagę 
mają ataki personalne a inną ma oficjalne pismo skierowane do Marszałka Województwa.  
Decyzje w sprawie przyznania dofinansowania są akceptowane przez   Marszałka 
Województwa, zaleŜne są one głównie od   merytorycznej jakości  wniosku.  Pozytywnie 
ocenił fakt, Ŝe Marszalek Województwa przyjechał  na obchody „Dni Ostrowi”. 

 Radny p. Krzysztof Listwon wniósł o odczytanie treści faksu. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  uznał, Ŝe sprawa powinna zostać 
opublikowana w mediach  bo mieszkańcy muszą o niej być dobrze poinformowani.    

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  odczytał treść faksu otrzymanego z 
Urzędu Marszałkowskiego : 

 „W nawiązaniu do rozmowy telefonicznej, uprzejmie proszę o przekazanie informacji 
dotyczącej  sprawy prowadzonej w Prokuraturach Rejonowej i Apelacyjnej śledztwa dot. 
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sprawy nieprawidłowości w  przeprowadzonym przetargu, poświadczeń nieprawdy i 
przekroczeniu  uprawnień funkcjonariuszy Urzędu Miasta w Ostrowi Mazowieckiej. WiąŜe 
się ona  z  budową  Grodu KsiąŜąt Mazowieckiej, nad otwarciem, którego  honorowy patronat 
objął  Marszałek Adam Struzik. Prosimy równieŜ o informacje o otrzymanych środkach ze 
SPOR” Gazeta Nowości Ostrowskie napisała do Urzędu Marszałkowskiego w dniu 20 maja 
br. 

 Radna p. Małgorzata  Bartkiewicz stwierdziła Ŝe „podcinamy gałąź, na której 
siedzimy”. Pozytywnie oceniła fakt,  Ŝe Marszałek p. Adam Struzik przyjechał na otwarcie 
Grodu, zdaniem Radnej podniosło to prestiŜ miasta i Burmistrza.  

 Radny p. Zdzisław Wilczyński  stwierdził, Ŝe zaakceptowanie wniosku nie zaleŜy do 
„widzimisie Marszałka”, uznał, Ŝe jeśli wniosek jest przygotowany  zgodnie z wymogami  to 
powinien być zaakceptowany. Dodał, Ŝe jeśli okazałoby się, Ŝe  były uchybienia w procedurze 
przetargowej to w ostateczności  środki mogą nie zostać przekazane   

 Przewodniczący Rady Miasta  p. Krzysztof Laska dodał, Ŝe  poza  merytorycznymi 
kwestiami dotyczącymi wniosku przy przyznawaniu środków znaczenie maja róŜne czynniki. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski dodał, Ŝe jeśli prowadzone jest śledztwo 
prokuratorskie to  normalną rzeczą jest wstrzymanie przekazania środków.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska określił, przedstawione działanie 
jako „kompletne dno”. Stwierdził, ze moŜna nie lubić Burmistrza, Radnych czy 
Przewodniczącego Rady ale czym innym jest działanie przeciw miastu. ZłoŜył publiczne 
zapytania  kto jest  właścicielem gazety , kto posiada udziały, kto decyduje, dodał, Ŝe znani są 
tylko redaktorzy, którzy jako pracownicy wykonują  polecenia.  Stwierdził, Ŝe do tego typu   
działań nie posuwają się nawet ogólnokrajowe tabloidy. Stwierdził, Ŝe nie Ŝyczy sobie aby 
miasto było szkalowane w ten sposób. Dla miasta pracują  wszyscy Radni , nawet jeśli  
popełniane są błędy to jest to ludzka rzecz.  Następnie stwierdził, Ŝe kaŜdy artykuł, kaŜda 
bajka to jest sugerowanie korupcji złodziejstwa , przestępstw , błędów, zapytał jak w ten 
sposób moŜna Ŝyć we  wspólnym mieście. Zaapelował o opamiętanie.  Podkreślił, Ŝe Radni, 
wybrani z woli mieszkańców,  nie  robią nic co by działało na niekorzyść miasta.   wskazał na 
problemy inwestycyjne w innych miastach np. budowa basenu w Pułtusku czy Hajnówce, 
budowa hali sportowej w Sopocie  / oddana do uŜytku rok po terminie/ budowa Opery 
Krakowskiej / dwukrotny wzrost kosztów  inwestycji i niezadowalający efekt końcowy/. 
Podkreślił, Ŝe jest dumny z tego, Ŝe w Ostrowi Mazowieckiej wszystko idzie zgodnie z 
planem. Za występujące w trakcie realizacji problemy techniczne, wynikające z wiedzy, 
doświadczenia i odpowiedzialności ludzi  prowadzących  inwestycje Rada Miasta nie moŜe 
odpowiadać.  Stwierdził, Ŝe w Ostrowi Mazowieckiej w zakresie  inwestycji dzieje się to tak 
dobrze jak chyba w Ŝadnym  innym mieście.  ZauwaŜył, Ŝe jeśli ktoś zaniedba swoje 
obowiązki czy przez niedbalstwa czy korupcję to są odpowiednie organy, które zajmą się 
sprawą.   Prasa jako czwarta władza jest niezbędna, ale nie moŜe działać wszelkimi metodami 
, nie moŜna szkodzić sami sobie. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe  przychyla się do 
propozycji zmiany terminu  sesji na 30 czerwca br. W związku z tym, Ŝe  Radni nie zgłosili 
sprzeciwu następna sesja odbędzie  się w dniu 30 czerwca br, o godz. 1300. 
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 Radny p.  Mieczysław Pasztaleniec  nawiązując do  budowy ul. Armii Krajowej 
zaapelował o jak najszybsze  zlecenie geodecie  wykonania odpowiednich podziałów gruntów 
co znacznie przyspieszy   proces inwestycyjny. 

 

Punkt 5 

Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe porządek obrad XXVI 
-ej zwyczajnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za 
aktywny udział w obradach,  po czym wypowiedział formułę: "Zamykam obrady XXVI-ej 
sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

 Na tym obrady XXVI zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 
zakończone.     

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Krzysztof Laska 

 

 

 

Protokolant 

Inspektor ds. obsługi BRM 

mgr Izabela Rejniak 

 


